
Zápis č.2 

Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kukle konaného dne 2.5.2024 

 

Zahájení: 18:00 

Ukončení: 19:15 

Ověřovatelé zápisu: Bodeček Petr, Horvátová Lenka 

Předsedající: Luňáčková Vladislava 

Zapisovatel: Vokov Čeněk 

Přítomni: Bodeček Petr, Horvátová Lenka, Jirásek Václav, Luňáčková Vladislava, 

Ing. Neznajová Zuzana, Mgr. Stříteský Hynek, Volkov Čeněk 

Nepřítomen: --- 

 

Program:  

1) Určení zapisovatele 

2) Schválení ověřovatelů 

3) Schválení programu 

4) Kontrola usnesení 

5) Rozpočtové opatření č.1 

6) Smlouva, dohody 

7) Žádosti 

8) Obecní les 

9) Různé 

 

Předsedající dnešního zasedání V. Luňáčková přivítala všechny přítomné a konstatovala, že je 

přítomna nadpoloviční většina všech členů, a proto je dnešní zasedání Zastupitelstva obce 

usnášeníschopné. Informovala přítomné, že ze zasedání Zastupitelstva obce bude pořizován 

audiozáznam pro potřebu zapisovatele.  

 

1. Určení zapisovatele 

Předsedající zasedání určila zapisovatelem Č. Volkova 

 

 

 



2. Schválení ověřovatelů zápisu 

Předsedající zasedání navrhla na ověřovatele zápisu z dnešního jednání p. Bodečka Petra a 

Horvátovou Lenku. 

- Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisup. Bodečka Petra a p.Horvátovou 

Lenku 

(usn. č. 2/2024-2) 

Pro: 6 (Bodeček, Horvátová, Luňáčková, Neznajová, Stříteský, Volkov) 

Proti: 0 

Zdrželo se: 0 

 

3. Schválení programu 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje program 2. zasedání Zastupitelstva obce (usn. č. 

2/2024-3) 

Pro: 6 (Bodeček, Horvátová, Luňáčková, Neznajová, Stříteský, Volkov) 

Proti: 0 

Zdrželo se: 0 

 

4. Kontrola usnesení  

 

- Zastupitelstvo obce bere na vědomí výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce 

ze dne 15.2. 2024 

 

V 18:04 přišel Jirásek Václav 

 

5. Rozpočtové opatření č.1 

Starostka obce vysvětlila jednotlivé položky, které jsou potřeba upravit, a otevřela diskuzi. 

Bodeček P. konstatoval, že mu tyto materiály byly zaslány v elektronické podobě, a z důvodu 

poruchy vlastní tiskárny si je nemohl vytisknout. Následně vznikla slovní rozepře mezi 

Bodečkem P. a starostkou obce o povinnosti dodávání materiálů na zasedání ZO. Starostka 

obce vysvětlila, že se zastupitelé obce na svém zasedání dne 15.12.2023 domluvili, že 

materiály určené k jednání ZO budou zasílány v elektronické podobě. Bodeček P. 

konstatoval, že se zdrží hlasování z důvodu neznalosti rozpočtového opatření č.1 

- Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č.1 (usn. č. 2/2024-5) 

Pro: 6 (Horvátová, Jirásek, Luňáčková, Neznajová, Stříteský, Volkov) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Bodeček) 

 

6. Smlouvy, dohody 

Dohoda o vytvoření společného školského obvodu základní a mateřské školy. 



Obec je na základě §178 zákona č.561/2004 Sb. Zákona o předškolním, základním, středním, 

vyšším odborném a jiném vzdělávání povinna zajistit podmínky pro plnění povinné školní a 

předškolní docházky pro děti s místem trvalého pobytu na jejím území. Pro naši obec je 

,,spádovou“ obcí Javorník. Z tohoto důvodu vznikla tato dohoda. 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Dohodu o vytvoření společného školského obvodu 

základní a mateřské školy (usn. č. 2/2024-6)  

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

7. Žádosti 

a) Podpora linky bezpečí. 

Obec obdržela žádost o finanční podporu linky bezpečí, na kterou obec v loňském roce 

přispívala. Starostka obce otevřela diskusi: 

Stříteský – žádostí na finanční dary přibývá, a bylo by dobré např. na začátku roku 

dohodnout celkovou částku, kterou jsme ochotni za rok přerozdělit, a z toho vycházet 

Bodeček – žádostí na finanční podporu je hodně 

Neznajová – přesunout tento bod na dobu, až budeme vědět, kolik obec obdrží žádostí o 

finanční podporu 

Stříteský – jsem ochoten vytvořit tabulku s přehledem, kolik obec poskytla finančních darů 

v loňském roce, a podle toho můžeme vycházet 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje přesunout bod podpora linky bezpečí na příští jednání 

ZO (usn. č. 2/2024-7a) 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdrželo se: 0 

 

b) Žádost na pronájem části pozemku p.č. 3081/1 

Obec obdržela žádost na pronájem části pozemku p.č. 3081/1. Již na minulém zasedání ZO 

vysvětlil p. Vodehnal svůj záměr a důvod žádosti.  

Záměr dispozice s majetkem obce byl vyvěšen na úřední desce obce dne 26.2.2024 a jako 

jediný zájemce se přihlásil p. Vodehnal. Starostka otevřela diskusi: 

Stříteský – v případě schválení žádosti na pronájem by bylo vhodné, představení projektu (na 

výsadbu okrasných dřevin) panem Vodehnalem, jak přislíbil na minulém jednání ZO. 



Bodeček – nerozumím tomu, proč si chce p. Vodehnal pronajmout tento pozemek. Pokud ho 

chce zvelebit a udržovat ho, nemusí ho mít v pronájmu. V případě pronájmu hrozí, že si tam 

bude uskladňovat např. stavební materiál apod. 

- Zastupitelstvo obce schvaluje záměr pronájmu části pozemku p.č. 3081/1                    

p. Vodehnalovi a pověřuje starostku obce přípravou nájemní smlouvy (usn. č. 2/2024 

– 7b) 

Pro: 7 

Proti: 0 

Proti: 0 

 

8. Obecní les 

Starostka obce informovala o činnostech, které probíhají v obecním lese. Probíhají 

prořezávky, a po domluvě s odborným lesním hospodářem (Ing. Neznajem) k nejnutnější 

těžbě. I v letošním roce bude probíhat prodej palivového dřeva občanům, kterého bude 

s největší pravděpodobností méně než v minulých letech. V loňském roce obec prodávala 

dřevo za 500Kč/m3 + 500Kč za dopravu. Starostka obce otevřela diskusi, za jakou cenu 

prodávat občanům palivové dřevo v letošním roce. 

Jirásek – je to jedna z výhod pro občany obce, která by měla být zachována. Při těžbě 

kůrovcového dřeva by bylo dobré vyřezat i souše. 

Starostka informovala, že v loňském roce se občanům prodalo cca 36 m3 palivového dřeva, a 

vyjádřila názor, že by bylo vhodné upřednostnit občany obce. 

- Zastupitelstvo obce schvaluje prodej palivového dřeva z obecního lesa občanům za 

500 Kč/m3 (usn. č. 2/2024 – 8) 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdrželo se: 0 

 

9. Různé 

Starostka obce informovala o Závěrečném účtu obce za rok 2023 a přezkoumání 

hospodaření obce Kukle za rok 2023, které proběhlo dne 2.2.2024. Kontrolu provedla M. 

Šiborová a Mgr. S. Bublová, za obec byla přítomna účetní obce J. Němcová a starostka obce. 

Zpráva výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2023 byla zveřejněna na úřední desce 

obce dne 5.3.2024. Starostka obce otevřela diskusi: 

Bodeček – tyto materiály mě nebyly doručeny 

Starostka obce se omluvila Bodečkovi P. za záměnu emailové adresy při posílání Závěrečného 

účtu a Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2023. 

- Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce za rok 2023 (usn. 2/2024-9) 

Pro: 6 (Jirásek, Horvátová, Luňáčková, Neznajová, Stříteský, Volkov) 

Proti: 0 



Zdržel se: 1 (Bodeček) 

 

Starostka obce informovala o ukončení akce ,,Dovybavení OSC“  (venkovní markýza, 3 pivní 

sety, mikrovlnná trouba, ele. sporák, atd.) 20% platila obec, 80% bylo hrazeno z dotací. 

 

 

Bodeček Petr se dožadoval vysvětlení, proč mu nebyly poskytnuty kopie výpisu z účtů obce, o 

které žádal, a podal stížnost na dodávání materiálů před jednáním ZO v elektronické podobě. 

Požaduje dodávání materiálů v písemné formě. Následně došlo k debatě mezi starostkou 

obce a Bodečkem P., při které Bodeček P. začal starostku slovně urážet vulgárními výrazy, 

z tohoto důvodu starostka obce ukončila jednání ZO. 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Horvátová Lenka  …………………………………………………….. 

 

 

 

                                     Bodeček Petr ……………………………………………………………… 

 

 

                                                                                                           Luňáčková Vladislava 

                                                                                                                  Starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


